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Nieuwjaarsviering 13/1/2023 - Deel 1: Jaarverslag 2022

Beste mensen

Namens het bestuur van Apple Senioren Brugge wens ik jullie een Gezond en Gelukkig

Nieuwjaar.

Ik ben alvast gelukkig omdat we onze jaarlijkse ledenvergadering opnieuw in De Garve

kunnen organiseren. Wist-je-dat het van 2020 geleden is en dat ik toen in deze zaal mijn

eerste nieuwjaarsspeech als voorzitter mocht geven? Niet alleen de locatie maar vooral

de medewerkers van De Garve verhogen mijn geluksgevoel. Dat geldt zowel voor wie

ondertussen een andere werkplek heeft gevonden als voor wie er vandaag werkt. Ook na

een maandenlange afwezigheid gaven ze ons het gevoel dat we hier nog steeds welkom

zijn. Ik maak dan ook graag van deze gelegenheid gebruik om Heidi, Debora, Tanja en

Dorothee van harte te danken voor hun enthousiaste hulpvaardigheid.

In 2022 konden we in dit ruime leslokaal - uitgerust met beamer en groot scherm - maar

liefst vijf vergaderingen organiseren: twee in het voorjaar en drie in het najaar. Uit zorg

voor het welzijn van onze leden was het toen nodig om het aantal deelnemers te

beperken. Om diezelfde reden vonden er vier vergaderingen online plaats. Dat was een

onverhoopt succes en we leerden met z’n allen zoomen. En wat meer is, we leerden

gaandeweg een nieuwe manier van communiceren in groep: luisteren naar wie het

woord voert, luisteren naar wie een vraag stelt en luisteren naar wie een vraag

beantwoordt. Toen we weer in De Garve vergaderden trokken we die lijn door. We

werden ook mondiger. We durven nu onze vragen in de groep gooien, zelfs de vragen die

ondertussen zijn opgelost. Jullie doen ons motto ‘delen is vermenigvuldigen’ alle eer aan.

We zijn hierin samen gegroeid en zo kreeg onze vereniging een eerste boost.

In de lente kregen we te horen dat onze website eind van het jaar door Stad Brugge zou

worden afgesloten. We werden - samen met andere Brugse verenigingen - naar SNT

geloodst voor een cursus ‘WordPress website op maat bouwen’ die midden september

van start ging. De deelnemers aan de ledenvergadering van 9 december kregen een

primeur: ze maakten kennis met de nieuwe website. Ik steek niet onder stoelen of

banken dat het voor mij de voorbije maanden een grote investering aan energie en tijd
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is geweest en dat ook nog een tijdje zal blijven want de cursus is nog niet afgerond.

Zonder de deskundige begeleiding van onze leraar Tom Lema, het geduld van mijn

echtgenoot en de steun van ons bestuur zou ik dit niet kunnen opbrengen. Van Ingrid

kreeg ik suggesties voor verbetering, vanuit haar ervaring met WordPress. Tijdens de

eerste weken van de cursus maakten Pol en ik van onze pauzes gebruik om te

brainstormen en dat deden we later ook online. De leden van ons bestuur fungeerden als

testpersonen.

In 2022 hadden we ook aandacht voor ondersteuning van de leden. Ik had het reeds

over onze nieuwe manier van vergaderen. Na afloop van de bijeenkomst konden de

aanwezigen - maar ook wie de vergadering niet kon bijwonen - zeven dagen op zeven de

pdf-versie van de presentaties bekijken. Op deze manier werd het overbodig om die nog

via mail te verzenden. We beperkten ons mailverkeer tot de uitnodiging voor de

volgende vergadering en desgevallend om de zoom-koppeling te bezorgen aan wie zich

had ingeschreven via de Doodle. De wijzigingen bij Doodle zelf zorgden voor heel wat

problemen. We zochten en vonden een andere manier om in te schrijven maar dat

bracht extra werk met zich mee. Dank zij de website kan het dit jaar eenvoudiger, maar

daarover later meer.

Voor occasionele ondersteuning konden de leden vragen stellen via het mailadres op de

website en eventueel gebruik maken van Teamviewer. Dat laatste kende geen succes.

Daarom keken we uit naar een andere oplossing voor 2023. Ook hierover verneem je

meer na de pauze. Daarnaast is er de openbare FB groep Apple Senioren Brugge, een

eenvoudige tool om te communiceren met een ruim apple-minded publiek. Samen met

Joost ben ik beheerder. Frank en Pol zijn onze moderators. Na elke vergadering in De

Garve deelde Ingrid er een kort verslag en een aantal foto’s. Hoe we daar dit jaar mee

omgaan verneem je straks, na de pauze.

Ik kom nog even terug op ons motto ‘delen is vermenigvuldigen’. Dat geldt niet alleen

voor het delen van kennis maar heeft ook ook betrekking op het delen van

verantwoordelijkheid binnen ons bestuur en bij uitbreiding ook binnen de ledengroep.

Drie jaar geleden beslisten we dat het takenpakket van de voorzitter zou opgedeeld

worden in een aantal duobanen. Alleen dan was er kans op slagen voor onze vereniging.

Toegegeven, in de loop van de voorbije drie jaar hebben we door bepaalde

omstandigheden moeten schuiven met de verantwoordelijkheden omdat een aantal

bestuursleden ondertussen hadden afgehaakt. Maar we zijn in ons opzet geslaagd. Ik

had het reeds over Frank en Pol die actief zijn als moderators op de FB groep Apple

Senioren Brugge. Zij nemen iedere maand aandachtig iCreate door. Na lectuur levert

Frank het recente nummer zelfs bij mij persoonlijk af. Valeer en Pol stonden in voor
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inhoudelijke presentaties, Valeer nam er drie voor zijn rekening, Pol zelfs acht. Een

ander duo ontfermt zich binnen ons bestuur over de financiën: Michel, onze

penningmeester en Frank die hem daarin ondersteunt. Marc, onze materiaalmeester is

polyvalent en vormt afhankelijk van de noden een duo met een lid of een bestuurslid. En

dan is er de tandem Ingrid-Viviane die de taken van secretaris en voorzitter onder elkaar

verdelen, zelfs op de meest onmogelijk uren.

Ons team bleef niet gespaard van familiale drama’s. Het delen van verantwoordelijkheid

zorgde er echter voor dat onze werking niet onderbroken werd. En ja, ons bestuur is in

aantal beperkt. Net daarom waardeer ik des te meer de hulp die vanuit de ledengroep

wordt geboden, of het om het voorbereiden van een presentatie, het aansluiten van de

micro of om het klaarzetten en opruimen van tafels en stoelen gaat, alle hulp wordt ten

zeerste gewaardeerd. Vele handen maken licht werk.

Vooraleer wij het glas heffen wil ik nog even het verder verloop schetsen.

Aan deze gedekte tafels - ik kon hiervoor vandaag rekenen op Linda en Ruth - wordt u

straks, tijdens de pauze koffie en gebak aangeboden. Na de pauze licht ik onze werking

voor 2023 toe aan de hand van de nieuwigheden op de website.

Ik wil nog meedelen dat er om 16 u in de cafetaria een nieuwjaarsreceptie plaatsvindt

voor de bezoekers van De Garve die zich hiervoor hebben ingeschreven. Er werd mij

echter verzekerd dat de bar ook voor onze leden open blijft.

Je zal het met mij eens zijn dat de voorbije twee jaar een goede gezondheid nog meer

dan voorheen aan betekenis en waarde won.

Laat ons het glas heffen op een gezond jaar voor jezelf, je familie en onze vereniging.

GEZONDHEID!

Viviane Van Pottelberghe

Voorzitter ASB

13 januari 2023


